
Душанка Мајкић 

Питања постављена Савјету министара БиХ и предсједавајућем Савјета министара 

БиХ: 

1. „С обзиром да постојећа привремена складишта радиоактивног отпада не 

испуњавају услове за безбједно складиштење свег радиоактивног отпада који се 

налази у БиХ, молим информацију када ће Савјет министара БиХ одредити коначну 

локацију - објекат који ће, након реконструкције и опремања, испунити захтјеване 

услове и међународне стандарде за складиштење радиоактивног отпада? 

2. Када ће Савјет министара БиХ одговорити на захтјев Државне регулаторне 

агенције за радијациону и нуклеарну безбједност за формирање комисије за 

припрему предлога локације централног складишта радиоактивног отпада у БиХ? 

До сада је свог члана предложила само Влада Републике Српске. 
 


